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PROTOKÓŁ Nr 16/2007 
z posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki 

z dnia 21 września 2007 r. 
 
  
W posiedzeniu udział wzięli: 
a/ pięciu członków Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki /wszyscy obecni/ 
b/ Iwona Wójcik – Sekretarz Gminy 
c/ Jadwiga Dołżycka – gł. Księgowa BOS 
  
 
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad, 
2. Zatwierdzenie porządku obrad, 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia, 
4. Omówienie spraw finansowych i organizacyjnych szkó ł. 
5. Wykorzystanie środków budżetowych na oświatę.. 
6. Sprawy bieżące. 

 
Ad 1- 3 

 
Po stwierdzeniu prawomocności obrad Komisja zatwierdzi ła porządek obrad oraz 
przyjęła protokół z posiedzenia komisji. 
 
Ad 4 – 5 
 
Pani Jadwiga Dołzycka poinformowała, że bieżący jest pierwszym rokiem, w którym 
budżet światy jest w pełni zabezpieczony. Ze środków budżetu gminy na oświatę 
zaplanowano kwotę 10.187.030 zł. 
Po analizie płac wychodzą oszczędności w stosunku do planu w kwocie 250.282 z ł. 
Ta kwota wynika z nie wypłaconych odpraw emerytalnych, zmniejszenia zatrudnienia 
i innych przyczyn organizacyjnych. 
Odpowiednio szkoły zaoszczędziły: 
- Zespół Szkół    -  81.664 zł 

- Szkoła Podstawowa w Dębnicy Kaszubskiej – 59.960 zł 
- Szkoła Podstawowa w Gogolewie – 54.365 zł 
- Szkoła Podstawowa w Motarzynie – 67.360 zł 

Dyrektor Szkoły w Gogolewie przedstawiła zmiany organizacyjne nauczania. Dosz ło 
nauczanie indywidualne 6 godzin w klasie III. Ponadto planuje si ę zmianę ( do 
zatwierdzenia przez Wójta) w klasie IV, która liczy 29 uczniów, podzia ł grupy na 
lekcjach WF.  Dyrektor zwróciła się z prośbą do Wójta o przydział 6 godzin celem 
zapewnienia pełnej opieki świetlicowej nad dziećmi zgodnie z zaleceniami 
pokontrolnymi po wizytacji z Kuratorium. Ponadto prosi także o przydział 4 godzin z 
puli Wójta na zajęcia logopedyczno – terapeutyczne zaznaczyła, że ma 
wykwalifikowaną kadrę do prowadzenia takich zajęć dla dzieci opiniami, z poradni 
psychologiczno – pedagogicznej. 
 
Szkoła Podstawowa w Motarzynie – zmiany zatwierdzono 03.09.2007 r. i dotyczy ły 
one Pani Krause, która otrzymała przydział 1 godziny gimnastyki korekcyjnej z 
godzin dyrektorskich, Pani Warkocka – 3 godziny rehabilitacji z wakatu, Pani Dobroń 
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– 3 godziny rehabilitacji w wakatu, Pani Jureń odebrano 1 godzinę z zajęć 
indywidualnych, a dodano 2 godziny zajęć na świetlicy z wakatu, Pani tabaka – 
dodano 1 godzinę zajęć sportowych z wakatu. 
Dyrektor prosi o podział klasy IV na grupy dziewcząt i chłopców na zajęciach 
wychowania fizycznego z uwagi na efektywność dydaktyczno-wychowawczą, 
wielkość sali gimnastycznej. Prosi także o zmianę: zamiast 0,5 etatu sprzątaczki i 
palacza na zlecenie zamienić na 1 etat – pracownik do prac ciężkich. 
Gimnazjum – zmiany dotyczą odejścia nauczyciela na emeryturę, zmiany pracy 
przez nauczyciela i dodatkowych godzin związanych z nauczaniem indywidualnym. 
1x 10 godzin, 2 x 12 godzin. 
 Inne zmiany związane są z liczebnością dzieci w klasach pierwszych, podzielono na 
grupy jedną klasę pierwszą na języki obce. W związku z podziałem i nauczaniem 
indywidualnym zwiększyła się o 46 godzin ilość godzin dydaktycznych. 
Dyrektor wnioskował o utworzenie etatu pracownika do konserwacji urządzeń 
elektrotechnicznych sieci komputerowej w obiektach oświatowych gminy.  
Komisja wnioskuje też o ujęcie w WPI ocieplenia starej części budynku gimnazjum. 
Szkoła Podstawowa w Dębnicy Kaszubskiej – zmiany: nauczanie indywidualne – 
zwiększono przydział godzin o 53 godziny ( doszło 6 uczniów nauczania 
indywidualnego). Wszystkie zmiany dotyczą zmian wewnątrz przydzielonych godzin. 
Ponadto Dyrektor planuje zwrócić się do Wójta o przydział 2 godzin na dziecko w 
Klasie „O”, które powinny być objęte wczesnym wspomaganiem rozwoju ( 4 dzieci). 
Ponadto Dyrektor planuje zwrócić się do Wójta o 0,5 etatu konserwatora do GOK-u. 
(jego obowiązki obejmowały  by prace konserwatorskie w całym obiekcie). Wójt także 
zatwierdził 1 etat pomocy nauczycielskiej w przedszkolu od 24.09.2007r. Dyrektor 
Szkoły będzie wnioskowała o zmianę obwodów – oddział w Borzęcinie przenieść do 
Gogolewa. 
Sekretarz Gminy Pani Iwona Wójcik przedstawi ła zmiany zaproponowane w 
regulaminie wynagradzania, godzin ponad wymiarowych i dodatków funkcyjnych. 
Zmiany dotyczą § 6 ust.1 – nowa tabela dodatków funkcyjnych  oraz § 8 ust. 4, który 
brzmi: „wysokość dodatku funkcyjnego ustala się na okres nie dłuższy niż 4 
miesiące”. Postanowienia § 5 ust. 3 i 4 anuluje się. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołował: Mirosław Mnich 
                                                                                                                        Przewodnicząca 
                                                                                                                   Komisji Kultury, O światy, 
                                                                                                                       Sportu i  Turystyki 
 
 
                                                                                                                          Jadwiga Kara ś 
 
    

 


